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Abstract (en)
Assembly for dispensing a liquid-to-pasty product, which includes a container (8) holding the product, a dispensing head (20) having a dispensing
channel (21), the container (1) consisting of a material having a rigidity such that the dispensing of the product requires air uptake by the container,
a pumping member having two valves, an inlet valve (33) and a dispensing valve (31), being provided for dispensing the product, the two-valve
pumping member being of the type without air uptake: means being provided for establishing or preventing, at will, air uptake by the container (8).
The dispensing head (20) possesses a plane bearing surface (20A) provided with a flexible diaphragm (30) defining a springy leaf (31) applied
against the end of the plane part (20A) into which the dispensing channel (21) emerges. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ensemble de distribution d'un produit liquide à pâteux comportant un récipient (8) contenant le produit, une tête de distribution (20) ayant un canal
de distribution (21), le récipient (1) étant constitué d'un matériau ayant une rigidité telle que la distribution du produit nécessite une reprise d'air du
récipient, un organe de pompage à deux clapets, un clapet d'admission (33) et un clapet de distribution (31), étant prévu pour distribuer le produit,
l'organe de pompage à deux clapets étant du type sans reprise d'air : des moyens sont prévus pour établir ou supprimer à volonté une reprise d'air
du récipient (8). La tête de distribution (20) présente une portée plane (20A) munie d'une membrane souple (30) définissant une lame élastique (31)
appliquée sur l'extrémité de la partie plane (20A) dans laquelle débouche le canal de distribution (21). <IMAGE>
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